
 
 
Protokół Nr  XIII/2015 
 

sesji Rady Gminy Skrwilno odbytej w dniu 17 grudnia 2015 roku w Urzędzie Gminy 
 w Skrwilnie.  

 
Sesję otworzył o godz. 900 Przewodniczący Rady Gminy Robert Celebucki, który 

przywitał radnych i zaproszonych gości. Poinformował, że sesja została zwo0łana na wniosek 
Wójta. Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych obecnych jest 15 radnych , 
rada może podejmować prawomocne uchwały.  
Obecność radnych i zaproszonych gości przedstawiają załączone do protokołu listy 
obecności. 
Następnie rada w obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji 
Przewodniczący rady zaproponował wprowadzenie do porządku obrad dwóch dodatkowych 
punktów : 
1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty targowej.  
2.Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 
Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie wprowadziła powyższe punkty do porządku obrad 
 Porządek  po zmianach  przedstawia się następująco: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie, 
b) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji, 
c) przyjęcie porządku obrad. 

2. Uchwalenie budżetu gminy na 2016 r. 
3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2016-2023. 
4. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu gminy na 2015 r. 
5.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłaty targowej.  
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. 
7. Sprawozdanie wójta z działalności między sesjami. 
8. Wolne wnioski i zapytania. 
9. Zakończenie obrad. 

  Ad.1.Sprawy organizacyjne zostały już omówione. 

  Ad.2. 

Skarbnik przedstawiła projekt budżetu Gminy na 2016 rok oraz opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie. Opinia była pozytywna. Następnie przewodniczący otworzył 

dyskusję nad projektem budżetu. Nikt z radnych nie zabrał głosu. 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  Rada w obecności 15 radnych 
jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XIII/72/15 w sprawie budżetu Gminy na 2016 rok, Uchwała 
wraz z uzasadnieniem i załącznikami stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
Ad.3. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały oraz opinię RIO o tym projekcie. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIII/730/15 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Skrwilno na lata 2016-2023, Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

budżetu Gminy na 2015 rok. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIII/74/15 zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2015 rok, która stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

  Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIII/75/15 zmieniającą uchwałę w sprawie opłaty targowej, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.    

Ad.5. 

Skarbnik przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały.. 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały , następnie otworzył w tej sprawie dyskusję. 

Nikt z radnych nie zabrał głosu. Rada w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła uchwałę 

Nr XIII/76/15 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani. Uchwałą stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 6. 

Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami. Poinformował , że wniosek na 

przebudowę drogi Przywitowo-Kotowy znalazł Si na 5 miejscu wśród złożonych 72 . Dla 20 

gmin, które otrzymają dofinansowanie, do podziału było 24 mln. zł. Nasze 50 % 

dofinansowania stanowi 862,400 zł. Przetarg planujemy w miesiącu lutym, a do końca 



października 2016 r. zakończenie tej inwestycji. Prawdopodobnie powiat również uzyska 

dofinansowanie na drogę powiatową przebiegającą przez Skrwilno. Wiąże się to z 

przebudową ulic Rypińskiej, Bieżuńskiej i Szerokiej a także z koniecznością przebudowy 

chodników przy tych ulicach. 

Trudno nam będzie uzyskać dofinansowanie na drogę Skudzawy-Urszulewo ponieważ 

ustalone zasady nie pozwolą nam uzyskać tyle punków co gminy podmiejskie i nie będzie nas 

stać na tak duże dofinansowanie. 

Ukończono już budowę zbiornika retencyjnego. Do końca roku dokonamy płatności 224 tys. 

zł. i tegoroczny budżet jest rozdysponowany. Nowy na 2016 – dopada zniechęcenie, gdy się 

słyszy co wygadują partie rządzące o gminach i ich kondycji, o tym , że jest za dużo hal 

sportowych, świetlic a na utrzymanie unowocześnionej infrastruktury nie będzie środków. 

Nasza gmina ma tylko 15% zadłużenia i to daje nam otwartą furtkę, której nie mają inne  

samorządy. Cieszy też funkcjonujący jeszcze program drogowy tzw”schetynówek” bo w nim 

najłatwiej pozyskać środki na dobrze opracowane wnioski. Do tego programu kwalifikowały 

by się drogi : Skudzawy-Urszulewo, Skrwilno-Szczawno. Czy Rak-Mościska.. W najbliższym 

czasie będzie pewnie wysyp konkursów ponieważ zapis Komisji Europejskiej mówi o 

rozdysponowaniu 46 % środków do końca 2018 r., dlatego należy się do tych zadań 

przygotować. 

Na zakończenie wójt złożył życzenia świąteczne. W nowym roku będzie wiele nowych spraw 

i działań, budżet będzie wielokrotnie zmieniany, aby można zrealizować z pożytkiem dla 

wszystkich rzeczy ważne i potrzebne. 

Ad.6. 

Radni Powiatu Rypińskiego Łukasz Kopczyński i Andrzej Kosiński przekazali życzenia 

świąteczne od Starosty Rypińskiego i Rady Powiatu. 

Przewodniczący Rady poinformował , że rada rozpatrywała pisma sołtysów i strażaków o 

podwyżki. W chwili obecnej zdecydowano wynagr0odzeń tych nie zmieniać. W nowym roku 

komisje spotkają się z zainteresowanymi w celu przeprowadzenia dogłębnej analizy  tych 

podwyżek i podejmą ostateczną decyzję.  

Ad.7. 

Przewodniczący złożył wszystkim obecnym życzenia świąteczne i Noworoczne. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący rady zamknął sesję. 

Protokolant                      Przewodniczący Rady 

       

      Danuta Szymańska            Robert Celebucki 



 

 

 

 
 
 
 

 

 
 
 


